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第一部分 通用信息
Part 1 - GENERAL 
INFORMATION
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1.时间与地点

1.DATE & PLACE

2023年世界武搏会武术比赛将于2023年10月19日至23日在沙特阿
拉伯国首都利雅得举行。

The Wushu Competition of the 2023 World Combat Games (WCG) 
will be held in the capital of the Kingdom of Saudi Arabia, Riyadh, 
from 19-23 October 2023.
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2.场馆

2.VENUE

2.1. 

比赛场馆：KING SAUD UNIVERSITY COMPLEX

Competition Venue: KING SAUD UNIVERSITY COMPLEX

Address：PJ9H+WHJ, King Saud University, Riyadh 12372, Saudi 
Arabia

2.2. 

训练场馆：KING SAUD UNIVERSITY COMPLEX

Training Venue: KING SAUD UNIVERSITY COMPLEX

Address：PJ9H+WHJ, King Saud University, Riyadh 12372, Saudi 
Arabia
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日期 / D a t e 时间 / T i m e 内容 / C o n t e n t 地点 / L o c a t i o n

10月19日
Oct. 19

全天
Whole Day

运动队抵达与报到
Teams’ Arrival & Registration

技术官员抵达与报到
Technical Officials’ Arrival & 
Registration

运动员酒店
Teams’Hotel

技术官员酒店
TOs’ Hotel

10月20日
Oct. 20

07:00-08:00

09:00-12:00

09:00-17:00

10:00-10:30

10:30-12:00

17:00-19:00

称量体重/Weigh-in

裁判员会议/Judges’ Meeting

运动队训练/Team Training

技术会议/Technical Meeting

抽签/Drawing of Lots

比赛演练/Competition Rehearsal

运动员酒店/Teams’Hotel

技术官员酒店/TOs’ Hote l

KSU 4

运动员酒店/Teams’Hotel

运动员酒店/Teams’Hotel

KSU 4

10月21日
Oct. 21

10:00-13:00

16:00-19:00

套路比赛/Taolu Competition

散打比赛/Sanda Competition

KSU 4

10月22日
Oct. 22

10:00-13:00

16:00-19:00

套路比赛/Taolu Competition

散打比赛/Sanda Competition

10月23日
Oct. 23

全天
Whole Day

离开/Departure

3.总日程
3.GENERAL PROGRAM
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4.费用

4.FINANCIAL INFORMATION

4.1. 所有运动员的往返机票和食宿费用由2023年世界武搏会组委会
负担。

4.1. The Organizing Committee of the World Combat Games 2023 
is responsible for all athletes’ flight (economy), accommodation and 
meal.

4.2. 所有随队官员及超编人员的食宿费用自理，每人每天150美元。

4.2. The accommodation fees of all team officials and observers 
shall be borne by the Teams themselves. The fees are $150 per 
person per day.

4.3. 付款方法

4.3. Payment method - TBA
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5.公共联络信息

5.KEY CONTACTS 

国际武术联合会秘书处

IWUF Secretariat

Telephone: +86-10-87774492

Email: events@iwuf.org
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6. 护照与签证邀请函

6. PASSPORT & VISA REQUIREMEMTS

6.1 所有2023年世界武博会的参与者必须持有有效的护照，以确保在申请

签证和旅行期间尽可能减少问题。建议所有参与者的护照在他们旅行的最

后一天后至少还剩6个月有效期。

6.1 All 2023 World Combat Games participants must hold a valid passports, 

to ensure as few complications during visa application and travel as 

possible. It is suggested that all participants’ passports are valid for at least 

six (6) months following their final day of travel. 

6.2需要签证邀请函的团队应向WCG 2023年组委会说明他们的请求。

6.2Teams that require visa invitation letters should state their requests to 

the Organizing Committee of WCG 2023
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第二部分 比赛信息
Part 2 -
COMPETITION 
INFORMATION
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7.比赛项目

7.COMPETITION EVENTS

7.1. 套路

7.1. Taolu

7.1.1. 男子项目：长拳、刀术棍术全能、南拳南棍全能、太极拳太极剑全能

7.1.1. Men’s Events: Changquan, Daoshu & Gunshu All-round, Nanquan & Nangun All-round, 
Taijiquan & Taijijian All-round

7.1.2. 女子项目：长拳、剑术枪术全能、南拳南刀全能、太极拳太极剑全能

7.1.2. Women’s Events: Changquan, Jianshu & Qiangshu All-round, Nanquan & Nandao All-round, 
Taijiquan & Taijijian All-round

7.2. 散打

7.2. Sanda

7.2.1. 男子项目：56公斤级、65公斤级、70公斤级、75公斤级、85公斤级

7.2.1. Men’s Events: 56kg, 65 kg, 70 kg, 75 kg, 85 kg

7.2.2. 女子项目：52公斤级、60公斤级、70公斤级

7.2.2. Women’s Events: 52 kg, 60 kg, 70 kg
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8.比赛规则

8.COMPETITION RULES

8.1. 本次比赛采用《国际武术联合会（国际武联）武术套路竞赛规则与裁判法（节选）（2019）》
和《国际武联武术散打竞赛规则与裁判法（2017）》，以下简称“规则”。

8.1. The Wushu competition will be conducted in accordance with the International Wushu Fedration
(IWUF) Wushu Taolu Competition Rules & Judging Methods (Excerpt) 2019, the IWUF Wushu Sanda
Competition Rules & Judging Methods (2017) (hereafter referred to as the "rules").

8.2. 规则的解释权属于国际武联 。

8.2. The Rules may be interpreted solely at the discretion of the IWUF. 

8.3. 如果对规则的理解因语言版本不同而产生歧义时，以中文版本为准。

8.3. In case of any disagreement in the interpretation of language in the rules, the Chinese version 
shall prevail.

• 国际武联武术套路竞赛规则与裁判法（节选）（2019）

• IWUF Wushu Taolu Competition Rules & Judging Methods (Excerpt) 2019

• 国际武联武术散打竞赛规则与裁判法（2017）

• IWUF Wushu Sanda Competition Rules & Judging Methods 2017
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9.比赛办法

9. COMPETITION METHODS

9.1. 套路

9.1. Taolu

9.1.1. 在套路比赛中，执行“有难度项目的评分方法与标准”。

9.1.1. In Taolu competition, the “Events with Degree of Difficulty Scoring Method & Standards” will be 
implemented. 

9.1.2. 在一个套路中，运动员可以申报和完成一个跳跃难度动作最多两次，但连接动作不能重复（例如，
在一个自选套路中，运动员可以申报和完成旋风脚360°最多两次，但每个旋风脚360°的连接动作必须不
同）。

9.1.2. Within a single routine, an athlete may register and perform one (1) Jumping Degree of Difficulty 
Technique two (2) times at most; however, the Degree of Difficulty Connection for these jumps may not be 
repeated (e.g. within a single optional routine an athlete may register and perform xuanfengjiao 360°
(Tornado Kick 360°) at most two (2) times, but the Degree of Difficulty Connection for each Tornado Kick 
360° must be different). 

9.1.3. 运动员必须按照规则规定选择并完成自选套路有关的必选动作。

9.1.3. All athletes are required to execute their optional routine’s relevant compulsory /mandatory 
techniques as stipulated in the Rules.
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9.比赛办法

9. COMPETITION METHODS

9.1.4. 太极拳和太极剑套路必须配乐，要求各运动队通过在线报名系统上传音乐，在最后报
名时提交。音乐不许伴有说唱。

9.1.4. Accompanying music is required for Taijiquan and Taijijian routines and must be 
uploaded through the online registration system with each Team’s final entry submission. 
Music with vocals and/or lyrics is not permitted.

9.2. 散打

9.2. Sanda

散打比赛采用单败淘汰赛制。如果某个体重级别的运动员只有3人时，该级别比赛采用单循
环赛制。

The Sanda competition will be utilized the single-knockout method. However, if the number 
of athletes in a weight category is three (3), a round-robin competition method will be 
adopted.
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10.服装与器材

10.COSTUMES & EQUIPMENTS

10.1. 套路

10.1. Taolu

10.1.1. 运动员穿着的比赛服装和使用的比赛器械都必须符合规则要求以及国际武联的有关规定。

10.1.1. Costumes worn and weaponry used by each athlete must comply with the rules and the relevant stipulations of the IWUF during all 
events.

10.1.2. 运动员须自备比赛服装和比赛器械。

10.1.2. All athletes must provide their own costumes and weaponry.
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10.服装与器材

10.COSTUMES & EQUIPMENTS

10.2. 散打

10.2. Sanda

10.2.1. 运动员穿着的比赛服装和使用的比赛器材都必须符合规则要求以及国际武联的有关规定。

10.2.1. Costumes worn and equipment used by each athlete must comply with the rules and the relevant stipulations of the IWUF during 
all events. 

10.2.2. 运动员须自备红色和蓝色的比赛服装各一套。

10.2.2. Each athlete must provide their own competition clothing: one (1) set in red and one (1) set in blue.

10.2.3. 运动员须自备护齿及护裆。

10.2.3. Each athlete must provide their own mouth guard and jockstrap.

10.2.4. 拳套、护头和护胸由组委会提供。

10.2.4. Gloves, headgear and a chest protector will be provided by the Organizing Committee.
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11.录取与奖励

11.PLACING & AWARDS

比赛第一名获得金牌，第二名获得银牌，第三名获得铜牌。散打比赛第三名并列。

Gold, silver and bronze medals will be awarded to the athletes ranked the top three (3) of each individual event 

respectively. For Sanda competition, the third place athletes will be placed in juxtaposition.
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12.技术官员

12.TECHNICAL OFFICIALS

12.1. 国际技术官员

12.1. International Technical Officials (ITOs)

技术代表、仲裁和所有裁判员由国际武联指派。

The Technical Delegate, the Jury of Appeals, and all judges shall be appointed by the IWUF.

12.2. 国内技术官员

12.2. National Technical Officials (NTOs)

国内技术官员由2023年世界武搏会组委会指派。

The NTOs shall be appointed by the Organizing Committee of the 2023 World Combat Games.
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13.兴奋剂检查

13.DOPING CONTROL

13.1 2023年世界武搏会兴奋剂检查遵循世界体育大会反兴奋剂条例对世界武搏会兴奋剂检查的相关规定进行，并严格按

照最新版国际武联反兴奋剂条例和世界反兴奋剂机构的检查程序进行。

13.1 Doping control during the WCG 2023 will be conducted according to the requirements of SportAccord Anti-Doping 

Rules applicable to the World Combat Games and will strictly follow the standard and procedure prescribed in the latest 

IWUF Anti-Doping Rules and WADA Rules.
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第三部分 运动队信息
Part 3 - TEAM 
INFORMATION

WORLD COMBAT GAMES 2023 - WUSHU REGULATIONS 20



14.资格体系

14.QUALIFICATION SYSTEM

14.1. 参赛名额

14.1. Participation Quota

14.1.1. 每个参赛协会的最大名额为2名男子套路运动员、2名女子套路运动员、4
名散打运动员和1名随队官员。

14.1.1. The maximum of each participating NF is two (2) male athletes and two (2) 
female athletes in Taolu, four (4) athletes in Sanda, and 1 team official. 

14.1.2. 每名运动员只能参加1个比赛项目；每个参赛协会在1个比赛项目中只能有
1名运动员。

14.1.2. Each athlete can only participate in one (1) event; Each participating NF can 
only register one (1) athlete in one (1) event. 
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14.资格体系
14.QUALIFICATION SYSTEM

14.2. 参赛资格
14.2. Qualification

14.2.1. 套路
14.2.1. Taolu

14.2.1.1. 在第十五届世界武术锦标赛中，获得男子长拳前6名运动员和男子刀术、棍术、南拳、南棍、
太极拳、太极剑前3名运动员，获得女子长拳前6名运动员和女子剑术、枪术、南拳、南刀、太极拳、
太极剑前3名运动员。
14.2.1.1. Men: The top six (6) athletes in Changquan event in the 15th World Wushu Championships. 
The top three (3) athletes in the 15th World Wushu Championships in the following events: Daoshu, 
Gunshu, Nanquan, Nangun, Taiijiquan and Taijijian. 
• Women: The top six (6) athletes in Changquan event in the 15th World Wushu Championships. The 
top three (3) athletes in the 15th World Wushu Championships in the following events: Jianshu, 
Qiangshu, Nanquan, Nandao, Taiijiquan and Taijijian. 

14.2.1.2. 在一个全能项目中，如果一名运动员有2个单项成绩进入前3名，该运动员将自动放弃较低名次
所在项目的名额；名次相等时，运动员自动放弃较低分数的名额；名次和分数均相等时，由国际武术
联合会抽签确定放弃的名额，放弃的名额由该项目运动员按比赛名次由高到低依次递补。
14.2.1.2. In any All-round event, if an athlete has two (2) individual results to enter the top three (3), the 
athlete will automatically give up the place in the lower ranking event; If an athlete has same ranking in 
two (2) individual events, the athlete will automatically give up the place in the lower scoring event;  If 
an athlete has the same rank and score in two (2) individual events, which event the athlete could 
register will be determined by the IWUF. The place given up by the athlete will be seated by the athletes 
in the same event according to the competition ranking in descending order.
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14.资格体系

14.QUALIFICATION SYSTEM

14.2. 参赛资格

14.2. Qualification

14.2.2. 散打

14.2.2. Sanda

14.2.2.1. 在第十五届世界武术锦标赛中，获得男子56公斤级、65公斤级、70公斤级、75公斤
级、85公斤级前3名运动员，获得女子52公斤级、60公斤级、70公斤级前3名运动员。

14.2.2.1. Men: The top three (3) athletes in 56 kg category, 65 kg category, 70 kg category, 
75 kg category and 85 kg category in the 15th World Wushu Championships.

Women: The top three (3) athletes in 52 kg category, 60 kg category, 70 kg category in the 
15th World Wushu Championships. 

14.2.3. 外卡/Wild Cards

东道主最多获得4张外卡。

4 wild card(s) at most will be awarded to the host country. 
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14.资格体系
14.QUALIFICATION SYSTEM

14.3. 资格确定
14.3. Attribution of Qualification Quota

14.3.1. 套路
14.3.1. Taolu
14.3.1.1. 参赛协会超出最大名额，该协会必须放弃多余名额，参赛资格的分配由该协会自行确定。
14.3.1.1. Any participating NF shall give up extra places when exceeding the participation quota, and the attribution of qualification 
places will be determined by the participating NF.
14.3.1.2. 参赛协会放弃的名额由相同项目运动员按比赛名次由高到低依次递补。
14.3.1.2. The places given up by any participating NF will be seated by the athletes in the same event in descending order. 
14.3.1.3. 参赛协会可更换运动员，但不得更换比赛项目。
14.3.1.3. Any participating NF may adjust the participating athlete but not the registered event. 

14.3.2. 散打
14.3.2. Sanda
14.3.2.1. 参赛协会超出最大名额，该协会必须放弃多余名额，参赛资格的分配由该协会自行确定。
14.3.2.1. Any participating NF shall give up extra places when exceeding the participation quota, and the attribution of qualification 
places will be determined by the participating NF.
14.3.2.2. 参赛协会放弃的名额，首先分配给东道主，然后在相同级别第5名的4名运动员中进行再分配，优先分配给未获得或较少获得
参赛名额的协会。
14.3.2.2. The places given up by any participating NF will be first allocated to the host country and then reallocated among four (4) 
athletes of the 5th place athletes in the same weight category. The athlete(s) whose NF has non or less participation quota shall be 
given priority.

14.4. 未用名额的再分配
14.4. Reallocation of Unused Quota Positions
最后的未用名额由国际武联进行再分配。
The last unused quota positions will be reallocated by the IWUF. 24



15.报名

15.ENTRIES

15.1. 报名分两个阶段进行：

第一阶段，通过提交签字盖章的预报名表确定资格名额和参加项目；包含三组名单确认。提交邮箱地址：events@iwuf.org

                  第一组名单：请名单上的协会于2023年7月20日之前提交签章的预报名表；

第二组名单：根据第一组名单确认结果产生第二组名单，请名单上的协会于2023年7月27日之前提交签章的预报名表；

                  第三组名单：根据第二组名单确认结果产生第三组名单，请名单上的协会于2023年8月3日之前提交签章的预报名表

第二阶段，根据第一阶段取得的资格名额和参加项目和相关要求，请于2023年8月17日在国际武联在线报名系统填报具体参赛信息。

15.1. There are two phases for entries: 

Phase I: Please confirm the quotas and participating events by submitting the preliminary form.

Group 1 List: Please submit the singed preliminary entry form (Group 1 list) to events@iwuf.org before July 20, 2023.

Group 2 List: Please submit the singed preliminary entry form (Group 1 list) to events@iwuf.org before July 27, 2023.

Group 3 List: Please submit the singed preliminary entry form (Group 1 list) to events@iwuf.org before August 3, 2023.

Notes: The Group 1 List is produced referral to the Regulations 14.2.1.1. and 14.2.2.1, and then pursuant to the Regulations 14.3, the Group 2 
list is produced after Group 1 list confirmed; the Group 3 list is produced after Group 2 list confirmed. 

Phase II: Please complete the final entries through the IWUF Online Registration System before August 17, 2023, based on the quotas and participating 
events confirmed by Phase I. 

国际武联在线报名系统

IWUF Online Registration System

网址：http://www.iwuf.org/registration

URL: http://www.iwuf.org/registration

15.2. 所有参加人员的报名信息都必须完整填写。

15.2. All registration information of each participate must be completed in full. 25
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16.抵达与注册

16.ARRIVAL & ACCREDITATION

16.1. 抵达

16.1. Arrival

所有运动队和技术官员须于2023年10月19日24时（利雅得时间）前到达指定的注册中心向2023年世界武搏会组委会进行
注册。

All Teams and TOs are required to register with 2023 WCG Organizing Committee at the designated Accreditation Center 
no later than 24:00 (Riyadh Time) on October 19th, 2023.

16.2. 注册

16.2. Accreditation

16.2.1. 到达注册中心后，各队领队须按组委会要求完成注册流程。

16.2.1. Upon arrival at the Accreditation Center, the team leader is required to complete the accreditation process with 
the Organizing Committee.

16.2.2. 完成注册流程后，注册卡将发放给领队。在2023年世界武搏会期间，所有人员都必须凭注册卡参加各项官方活动。

16.2.2. Accreditation cards will be given to the team leader upon completion of the accreditation process. All personnel 
must participate in the official activities with their accreditation card during the WCG 2023.
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17.技术会议

17.TECHNICAL MEETING

17.1 每队派1名套路代表和1名散打代表参加会议。

17.1 Each Team should send one (1) Taolu and one (1) Sanda
representatives to attend the meeting.

17.2 时间：2023年10月20日上午10时。

地点：运动员村（酒店）

17.2 Time: 10:00 am on October 20th, 2023. 

Place: Athletes Village (Hotel)

WORLD COMBAT GAMES 2023 - WUSHU REGULATIONS 27



18.抽签

18.DRAWING – LOTS

18.1每队派1名套路代表和1名散打代表参加抽签。如果队伍代表缺席抽签活动，
仲裁委员会将代其抽签。

18.1Each Team should send one (1) Taolu and one (1) Sanda representative to 
attend the activity. The Jury of Appeals will draw on behalf of the Teams that are 
unable to send a representative to attend.

18.2时间：2023年10月20日10时30分。

地点：运动员村（酒店）

18.2Time: 10:30 am on October 20th, 2023. 

Place: Athletes Village (Hotel)
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19.称量体重

19.WEIGHING – IN

19.1. 所有散打运动员须在2023年10月20日上午7时参加体重称量。

19.1. The weighing-in for all Sanda athletes will take place at 7:00 am on October 20th, 2023.

19.2. 参加比赛的运动员，须在当天赛前规定的时间和地点称量体重。

19.2. Those athletes participating in the daily competing are required to weighin at the 
designated time and place prior to the start of the day's events.

19.3. 每次称量体重时，运动员须出示本人注册卡和护照。

19.3. Accreditation card and passports must be presented at each weighing-in session.

19.4. 如果运动员未能按规定到场称重，将取消其参赛资格。

19.4. A Sanda athlete fail to attend any required weighing-in will result in his/her 
disqualification from the competition.
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20.颁奖仪式

20.VICTORY CEREMONY

20.1. 颁奖仪式开始前10分钟，获奖运动员将被引导到等候区域准备参加颁奖仪式。获奖运动员须穿着各自的队服。

20.1. Ten minutes before the Victory Ceremony starts, the medalists will be escorted by staff to the Waiting Area to get 
ready for the ceremony. Medalists must wear their team official uniforms.

20.2. 获奖运动员须出席颁奖仪式。如遇特殊原因不能出席颁奖仪式的，仪式结束后由其领队/教练代领奖牌和获奖证书。
运动员无正当理由缺席颁奖仪式的，将取消领取奖牌的资格。

20.2. The medalists are required to attend the Victory Ceremony. In case a medalist is unable to attend the ceremony for a 
valid reason, his/her medal and certificate may be presented to his/her team leader/coaches after the Victory Ceremony . 
Absence without a valid reason will forfeit the right to receive a medal.

20.3. 获奖运动员不得携带宗教类等标志到领奖台。

20.3  The medalists are not allowed to take any religious symbols to or onto the podium.

20.4 如果一个项目的奖牌获得者少于3个，则该项目将不举行颁奖仪式。由领队到指定的地点领取奖牌和证书。

20.4. If fewer than three (3) medalists in a single event, no Victory Ceremony will be held for that event. The team leader will
go to the designated place to receive medal and certificate.
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THANK YOU
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